

РАЗМЕР НА МИНИМАЛНАТА МЕСЕЧНА РАБОТНА ЗАПЛАТА ЗА СТРАНАТА

Размер на МРЗ (лв. / евро)	В сила от:	ПМС №/г.	Обн., ДВ, бр./г.
55 лв.	01.10.1966	53/1965	99/1965
60 лв.	01.01.1968	63/1967	2/1968
65 лв.	01.01.1970	33/1969	71/1969
80 лв.	01.06.1973	6/1973	28/1973
100 лв.	01.10.1979	50/1979	90/1979
110 лв.	01.09.1984	16/1984	необн.
120 лв.	01.10.1985	56/1985	76/1985
140 лв.	01.07.1989	ЗЕДПНТСИР	97/1988
165 лв.	01.07.1990	49/1990	43/1990
165 + 26 = 191 лв. (вкл. индексация)	01.09.1990	РМС 217/1990	89/1990
165 + 45 = 210 лв. (вкл. индексация)	01.12.1990	РМС 21/1991	13/1991
165 + 270 = 435 лв. (вкл. индексация)	01.02.1991	8/1991	9/1991
165 + 353 = 518 лв. (вкл. индексация)	01.04.1991	85/1991	38/1991
165 + 340 = 505 лв. (вкл. индексация)	01.05.1991	85/1991	38/1991
165 + 455 = 620 лв. (вкл. индексация)	01.06.1991	121/1991	51/1991
620 лв.	01.07.1991	129/1991	55/1991
850 лв.	01.07.1992	135/1992	59/1992
890 лв.	01.01.1993	262/1992	1/1993
1 200 лв.	01.03.1993	65/1993	26/1993
1 343 лв.	01.07.1993	149/1993	68/1993
1 414 лв.	01.10.1993	214/1993	98/1993
1 565 лв.	01.01.1994	27/1994	14/1994
1 814 лв.	01.07.1994	146/1994	63/1994
2 143 лв.	01.10.1994	268/1994	96/1994
2 450 лв.	01.04.1995	98/1995	46/1995
2 555 лв.	01.07.1995	166/1995	75/1995
2 760 лв.	01.10.1995	222/1995	105/1995
3 040 лв.	01.04.1996	56/1996	27/1996
4 000 лв.	01.07.1996	172/1996	62/1996
5 500 лв.	01.10.1996	245/1996	84/1996
11 000 лв.	01.02.1997	34/1997	13/1997
17 600 лв.	01.03.1997	64/1997	18/1997
29 920 лв.	01.04.1997	123/1997	28/1997
41 290 лв.	01.05.1997	181/1997	36/1997
45 500 лв.	01.10.1997	415/1997	103/1997
48 700 лв.	01.01.1998	12 /1998	10/1998
50 940 лв.	01.04.1998	92/1998	47/1998
53 500 лв.	01.09.1998	197/1998	107/1998
61 000 лв.	01.01.1999	7/1999	7/1999
67 лв.	01.07.1999	132/1999	60/1999
75 лв.	01.02.2000	12/2000	15/2000
79 лв.	01.10.2000	213/2000	85/2000
85 лв.	01.04.2001	64/2001	28/2001
100 лв.	01.10.2001	209/2001	82/2001

Размер на МРЗ (лв. / евро)	В сила от:	ПМС №/г.	Обн., ДВ, бр./г.
110 лв.	01.01.2003	1/2003	4/2003
120 лв.	01.01.2004	7/2004	6/2004
150 лв.	01.01.2005	12/2005	10/2005
160 лв.	01.01.2006	8/2006	10/2006
180 лв.	01.01.2007	324/2006	101/2006
220 лв.	01.01.2008	1/2008	6/2008
240 лв.	01.01.2009	1/2009	4/2009
240 лв.	01.01.2010	326/2009	2/2010
270 лв.	01.09.2011	180/2011	51/2011
290 лв.	01.05.2012	300/2011	91/2011
310 лв.	01.01.2013	250/2012	80/2012
340 лв.	01.01.2014	249/2013	97/2013
360 лв.	01.01.2015	419/2014	105/2014
380 лв.	01.07.2015	419/2014	105/2014
420 лв.	01.01.2016	375/2015	1/2016
460 лв.	01.01.2017	372/2016	103/2016
510 лв.	01.01.2018	316/2017	102/2017
560 лв.	01.01.2019	320/2018	107/2018
610 лв.	01.01.2020	350/2019	101/2019
650 лв.	01.01.2021	331/2020	103/2020
710 лв.	01.04.2022	37/2022	25/2022
780 лв.	01.01.2023	497/2022	1/2023
933 лв.	01.01.2024	193/2023	87/2023
1077 лв.	01.01.2025	359/2024	90/2024
1213 лв. / 620,20 евро	01.01.2026	243/2025	98/2025